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 : ארז בדש
 פותח את הישיבה. 

 
  :דיון

 

 דיווח ראש המועצה  .1

 
 ארז בדש:  

 : דוח מנכ"ל
 מנכ"ל לעיון. כם דו"ח אלישלח נ
 

 ל אגף ההנדסה הקבלת ק
  ארצה לעלות לדיון את נושא קבלת הקהל עושים שינוים גדולים באגף.    ואנה  סארגון באגף ההנד- מרהכחלק  
 את דעתכם בכדי שנוכל להתקדם בנושא.    לשמוע  על מנת מולכם

 
 : אזולאי יוגב

תכנון ובניה. ניתן לה להציג את עצמה  הועדה ל  ארגון ובגיוס עובדים. יושבת כאן דיאנה מנהלת-ההתחלנו בר
   נושא קבלת קהל ומענה טלפוני וכיצד נרצה לשפר את הנושא.  נדבר עללאחר מכן ו
 

 :אמליאננקו דיאנה
.  בשבוע שעבר במועצת נאות חובב את עבודתיהתחלתי שנים.  8בלהבים כ וועדה כמנהלת העד היום עבדתי 

קהל   לקבלת  שקשור  מה  טלפוניבכל  לשפר  ,ומענה  ושיש  כאן  עובדים  שלא  דברים  שיש  מטרת  .  םראיתי 
העליתי הצעה של קבלת קהל פעמיים    זה מאוד קשה ביחד עם מענה טלפוני.לבדוק תוכניות.    הוועדה היא

 בוקר.  שעות הבשבוע ב
 

 אזולאי:  יוגב
קבלת קהל  שעות    ריד להגת לקבלת קהל. אנחנו רוצים  ואין שעות ברורבהמשך לדברים שדיאנה אומרת  

ושעות מוגדרות בהן נבדוק  פעמיים בשבוע. פעמיים בשבוע שבהם לא נבדוק בקשות אלא ניתן מענה טלפוני.  
בקשות ולא ניתן מענה טלפוני. אנחנו רוצים לתחום את השעות בכדי שנוכל לתת מענה לכל הדברים ושלא  

 ים. והימ  בהמשך נחליט על השעותבסוף לא נצליח לעשות כלום. 
 

 בדש:  ארז
 נציג לכם. תכנית מגובשת, היה  ת לכש זה הכרחי ומקובל, אנחנו נעשה דיונים של איך ומתי זה יתקיים.

 
 אלמליח: שמעון 

  ועונים   כשכולם מגיעים ויש מענה טלפוני  .אני רוצה להביע את דעתי. הרעיון של קבלת קהל הוא רעיון מצוין
אז לתת דד ליין תוך כמה זמן ניתן  זה מצוין אך אם מישהי חולה אז ישנה בעיה. אם מגדירים על שעות  

לחזור ולתת מענה. כשיש מייל חוזרים תוך יום. אין שום סיבה שזה לא    ,מענה. אם אין מענה ואין כח אדם
לבצע זאת בצורה יעילה   דכיציקרה. כשאין כח אדם זה המוקש הכי גדול. הרעיון הוא מבורך אך יש לבדוק 

   ונכונה.
 

 : יובל אמיתי
 זה עובד. כיצדניתן לעשות ניסיון ולראות 

 
 דיאנה אמליאננקו:

במידה ואין מענה טלפוני ישנה מזכירות שלוקחת הודעות ותמיד נדאג שיינתן מענה. אם יהיו דברים דחופים  
 .  בכל זמן נתון ניתן מענה



 

 

 
 שמעון אלמליח: 

 תהיה סגורה זה יעבוד. אם הנקודה הזאת 
 

 : בדש ארז
 את השיטה נסגור בהמשך.   ,הדיון הוא כאן עקרוני .מסכים לגמרי עם דבריך, אני  אין כאן ויכוח

 
 באגף ההנדסה:  הגיוס הנוסףעל  יעדכן כעתיוגב  

 
 : אזולאי יוגב

ורד ארד.   נכנסה מנהלת תחום רישוי,  ליאור, מנהל תחום פרויקטים  אתמול הגיע  לפני כשלושה שבועות 
 שקשור לתחום פיתוח המועצה ויתעסק בפרויקטים.  

  את ראות. בהמשך  לתקופת ניסיון שתחליף  ,בודקת היתרים  תגיע ממלאת מקום    28.02.2023  מחרבנוסף,  
  עובדים בכל הכח כדי להניע את הדבריםאי. אס ומפקח בניה. אנחנו  ביום שלישי תתקיים ועדה לאחראי ג'י.  

 . ולייצר תוצרים
 

 : בדש ארז
תוקם וועדת היגוי בהמשך כדי ללוות את התהליך.  וועדה שמלווה אותנו יום בשבוע.  מלווה מקצועית ליש לנו  

 שלחנו מסמך למפעלים כדי לקחת חלק. 
 

 שמעון אלמליח: 
   היכן זה עומד?. עלה רעיון של שולחן עגול

 
 : יחזקאל הרצלעו"ד  

 . אנחנו נעדכן בהמשך.14.5 - הפגישה הראשונה תואמה ל
 

 הגנת הסביבה: 
 ארז בדש: 

 :ישנם מספר נושאים באגף הגנת הסביבה שארצה שניר ידבר עליהם

 . המשרד להגנת הסביבה, ביבתיסקר ס .1

 .גירה אואידוי  בריכות  - סמנכ"לית תעשיות, שולי נזר סיור .2

 . אנרגיהל פסולת  תקןשל מ  קמהה .3
 

 ניר חסון:

 המשרד להגנת הסביבה:  , ביבתיסקר ס .1
יבוצע דיגום פעם    ןת ניטור שבהו תחנ  5  -ב  הוציא הנחיות למפעלים לביצוע סקר סביבתי   גף איכות אוירא

 חודשים לפחות.    12משך בבשבועיים 
ניתן  ק"מ מהמחלף האם ניתן או לא    5  רדיוס הסיכון שללגבי  עדת ערר  וישנה עתירה לו הרקע לדרישה:  

המענה שלהם התחלק לשני חלקים,  משרד להגנת הסביבה נדרש לתת מענה.  ה  ,. במסגרת הדיון אותו  לצמצם
ובמקביל פועל מול המפעלים כדי לצמצם   שניתן למצמצםמשרד להגנת הסביבה אמר    –אחד מבחינת חומ"ס  

אך אין    שנתיאת מה שקיים. החלק השני של המענה שלו הוא בנושא איכות אוויר, המשרד רוצה לחשב תקן  
 י לחשב הם הוציאו את ההנחיות הללו. התבססו על סקרים מוקדמים יותר.  . בכדלו נתונים

אמירה שלהם שצריך לבצע את הסקר. דרשו מכל  ראו מספר חריגות ועל בסיס זה הם בונים את ה   2021ב  
נתונים אחרים. מחלקם ביקש חומרים אורגאניים, ממכתשים דרשו כספית  ומפעל  . במסגרת  סריקה של 

 שהמועצה תתכלל את הפעילות הזאת.  ישנו רצוןהדרישה. הזאת הם הוציאו את 
יש איזשהו קשר למועצה. אני ממ יש שם ל לא לכל המזהמים  יץ בחום להתייחס למענה של ארז למכתב 

 .  התייחסות פרטנית



 

 

הניטור מודדות את החומרים הספציפיים שצוינו במכתב הראשוני שהוציא המשרד    -לגבי תחנות  הן לא 
 הסביבה, הן מודדות פרמטרים מאוד מסוימים. אתמול הוצאתי הסבר לכלל מנהלי המפעלים. להגנת  

 
 בדש:  ארז 

קחו חלק  יי  םבתמורה שגם ה  בדבר הזה    במסמך שהוצאתי הסברתי שאנחנו כמועצה מוכנים לקחת חלק 
 אך לא נראה שהייתה התייחסות. 

 
 חסון: ניר

רווח מתוך הפעילות הזאת, הם צריכים לבצע את הניטור  אם המפעלים עושים פעילות תעשייתית יש להם  
עד שנבין אם אנחנו נכנסים    של המועצה   את הסקרים  עיכבנו  ולשאת בכל העלויות מסביב לעניין הזה. אנחנו

 להליך הזה. 
 

 יובל אמיתי: 
 נבחן את השותפות.ו  אנחנו נענה להם, שיגידו לנו איזה מזהמים הם רוצים ומה הפירוט

 
 :חסון ניר

עוד לפני הפניה שלהם אנחנו כמועצה עשינו  פנו למפעלים.    לכן   ,הוראה כזאת  למועצה  הם לא יכולים להוציא
סדר גודל של עלויות כדי לקחת את העלות על המועצה. מדובר בסדר גודל של מיליון וחצי ,שני  בדיקה של  

 מה שהם דורשים. זה פורץ את מסגרות התקציב. ₪ מיליון 
 

 :בטט מירב
 ? שלו אם כל מפעל יציג את העלויות

 
 יובל אמיתי: 

 .  בסכומים גדוליםדובר מ
 

 :בטט מירב
דרש לעשות זאת ואם ההוצאה של כל מפעל  נאם כל מפעל האם ניתן שהמועצה תקבע תשלום מהמפעלים?  

 ומפעל היא גבוהה אולי שווה לעשות תכלול בכדי להוזיל עלויות. 
 

 :חסון  ניר
 שזה מה שהם רוצים אז ניתן. יש להבין קודם כל את הבקשה מכל מפעל ומפעל.  אם יחליטו 

 
 יובל אמיתי: 

 גוף המנטר? מוגדרים כ האם אתם
 

 ניר חסון: 
 טרך להקים כאן תחנת ניטור. צכן, אחרת כל מפעל י

 
 : בדש ארז

  תקציביתרת  משאיר את המועצה עם  ש  , מהמהארנונה הולך לרשויות שכנות  40%ך.  מציינתי עוד משהו במס
 ולפיתוח במועצה.   לעזור למפעלים תירות בכדייואין לנו  בסוף לא נשאר כסף למועצה  . נמוכה

 
  



 

 

 גירה:אואידוי  בריכות  - סמנכ"לית תעשיות, שולי נזר סיור .2
 יר חסון:נ

את   לראות  באו  לימודי.  לסיור  למועצה  הגיעה  נזר,  שולי   , הסביבה  להגנת  מהמשרד  תעשיות  סמנכ"לית 
דיון במועצה,  התקיים  וכיצד ניתן ליישמו בפועל.     אידוי ואגירהל של תפעול בבריכות  ההמשמעויות של הנו 

תרכובות ברום כדי לראות כיצד זה נראה בשטח  בין אם זאת בריכה בתוך המפעל  ב לאחר מכן יצאנו לסיור
. הם הבינו שאם לא הקימו את הבריכה  למדו הרבה מאיך שהדברים נראיםבריכת שפכים. הם  אם זו  ובין  

גדול  מלכתחילה שתאפשר פעילות מסוימ ת אז דרישה של פעילות כזאת היא בהכרח תייצר נזק סביבתי 
יעמדו בהם זה לא דבר סביר לדרוש  בריכה  ב  השפכיםדרישות שאני הצגתי נקודה שאומרת תנאים של  יותר.  

של בריכה זה דבר שאינו ריאלי ולא סביבתי. הצגנו בפניה את העשייה סביב צמצום   PHממפעל. לתקן כעת 
 כמות השפכים.  

 

 אנרגיה: ל פסולת  תקןשל מ  קמהה .3
בשטח שהיום שייך לשטח של החברה לשירותי    פסולת ביתית  שריפת שאריות מיון של  מתקן  קוםתוכנן למ

מדובר  שם את המתקן.  קים חברה שתמדובר בשטח שלא יהיה של החברה, הוא יהיה של ה.  איכות הסביבה
יעבור  מה שאין לו מסלול מחזור כזה או אחר  מיון שיתקיים פה. שאריות המיון    שיכלול מתקן  מתקןעל  

 אנרגיה.  תופקלמתקן של שריפת הפסולת ובמתקן זה 
. שלב שני התוכנית  חומר לשריפה  שנהבטון    150,000של    . שלב הרצה  שלבים  בשניהמתקן אמור לעבוד  

. בהתאם לצפי גידול  אלף טון בשנה  350או    300בפועל זה היה עד  אלך טון בשנה    500עד  מאשרת הגדלה  
 . הפסולת באזור הדרום

המועצה הארצית מדובר    מבחינת התוכנית שלמקובלים בעולם  המתקנים  בדומה לשריפת פסולת  המתקן ל
ההחלטה לקדם את הראשון למורת רוח הועדה  ארץ.  כאלה בכל המתקנים  על הקמה של בין שלושה לחמישה  

תהיה   היא  ובמרכז.  המחוזית  בצפון  תוכנית  מקדמים  אצלנו.  דרום,  להמון  במחוז  זוכות  אלה  תוכניות 
 תנגדויות.  ה

ואיך שומרים לאחר המיון שלא    של הפסולת ועד הטיפול  סנהחהיא הא   שאלה מתקן מיון הוא פחות בעייתי ה
 ואיזה מענה ניתן להם. השפעה על הסביבה  יהיו השאלות שאמורות להיות בתסקיריסריחו. אלה 

 
 :הדרן עולמי

 באיזו צורה זה מומר לאנרגיה?
 

 ניר חסון: 
 .והולכה לרשת  חשמלשריפה. 

 
 :2023תקציב אישור 

 ארז בדש:  
מה שמאפשר לנו  ,  ע"י משרד הפנים עם כל השינוי במבנה הארגוני שביצענו במועצה  אושר   2023  התקציב

  . מי ששותף בוועדות מכין תוכנית  המנכ"לבימים אלה אנחנו נערכים להמשך.  להתקדם בהמשך הגיוסים.  
 עד כמה שאפשר.  אני מבקש להיות גמישים

 
 הזמנת שרים לביקור במועצה:

 
לשר הכלכלה וגם לשר לפיתוח הפריפריה, השר לביטחון פנים  לשרים הרלוונטיים ,    מספר מכתבים שלחנו  

 לביקור במועצה. והזמנה והשרה להגנת הסביבה. שלחנו להם ברכות  
היכולות שלו    ,את המקוםלאנשים הרלוונטיים והחשובים האלה    יש לנו אינטרסים כאן וחשוב לנו להציג

 והחשיבות של המקום הזה באזור.
 
 
 



 

 

 ערעור בעליון 
 :אופק אלדדעו"ד 

בהמשך לעתירות שהוגשו לבית המשפט המחוזי שבהם כזכור    היום התקיים דיון, אוחדו שני ערעורים בעליון
בית המשפט הציע לעותרים לסיים את התיק ללא  זכינו. היה דיון קצר שהתמקד בשאלה משפטית ספציפית.  

 מהעניין. כי ירדולאחר שהם דנו באופן פורמאלי מספר דקות, הודיעו הוצאות. תשלום 
 

 ארז בדש: 
להתחיל להתעסק בנושא ההפעלה. הודענו לקבלן שזכה שההפעלה איננה אוטומטית.  בהיבט המטמנה עלינו  

 שלב ההפעלה. בחינת ל  כל עוד יסיים את הביצוע כמו שהוסכם ונאשר את שלב הביצוע נעבור
 

 העברת המוקד: 
 ארז בדש: 

את    ה לפתיח. אנחנו מנסים להביא  למועצה החדשהבאופן מלא  לוחצים על העברת המוקד  אנו  בימים אלה  
 . כד'ו מצלמות ,הפיקוח, מחסומיםתפיסת  בשדרוג . בנוסף נרצה  להמשיךבירגבן חה"כ איתמר 

  אנחנו רוצים פתחנו וואטאפ למוקד,  .  מוקד תפעולי אלא גם מוקד שאמור לתת שירותהמוקד הוא לא רק  
גע אנחנו בשלב התכנון. ברגע שנסיים את מכרז המערכות  ר. כוהמבקרים  קשר בין המוקד למפעליםשיהיה  

ל  ל יהיה סדר של הדברים. המוקד הוא חלק מכ  שתעקוב אחר כל המשימות.  מסודרת  CRMתיכנס מערכת  
 . יסת הפיקוחתפ

 
 יובל אמיתי: 

 האם יש לכם כח אדם לזה? 
 

 : בדש ארז
 לשטח.   אני רוצה להגיע למצב שמי שנמצא במוקד ייצא גם בסוף  אך צריך לשפר.    בעיקרון כן

 

 אישור פרוטוקולים .4

 

 .29.01.2023מיום  01/2023אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת המועצה  .4.1

 
 ארז בדש: 

 מבקש לאשר.
 
 
 
 

 

 
 

 .27.02.2023מיום  01/2023אישור החלטות ישיבת וועדת הנהלה כספים   .4.2

 
 ארז בדש: 

 מבקש לאשר.
 
 
 
 

 

  .מאושר פה אחד  החלטה:
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 . מאושר פה אחד  החלטה:
 

 

 

 

 



 

 

 
 

 הדרן עולמי סגן ליו"ר המועצה. - הרשאות וסמכויות חתימה .5

 
 ארז בדש: 

שכשאני אעדר מהמועצה אני אוציא  כחלק מהנוהל אנחנו מאשרים כאן את הסמכויות. השלב הבא זה  
 . כמ"מ שאעדר מהמועצה ובמקרים דחופים ניתן יהיה לפנות להדרן עולמי בו איידע פנימי  מייל

 
 עו"ד אלדד אופק:

 מדובר באישור עקרוני שנוכל להפעילו בכל עת. 
 אופציה אחת יזומה ואופציה שניה מאולצת. 

 
 ארז בדש: 

 מבקש לאשר.
 
 

 

 

 

 

 

 .רחובות אישור החלטת וועדת שמותדיון ו .6

 
 ארז בדש: 

חלק מהם הם בקשות  יסינו לרכז את הבקשות שבאו מהשטח.  נועדת שמות.  וועדת היגוי וכעת    הקמנו
 שלי כמו כוכבה לוי. 

 
 :יחזקאל הרצלעו"ד 

סבב הבא  ה  ולקראת  הצעתהו את  נלקחנו לתשומת ליב מירב בטט העירה כי חסרה נוכחות של נשים,  
 נדון עליהם ונעשה תיקון.   ,תבואו עם הצעות

 
 :בטט מירב

אנחנו היום צריכים לאשר את השמות שעלו בוועדה. אז למה    למה בסבב הבא? ?הנוכחילמה לא בסבב  
 לא כעת לדון בהצעות נוספות.

 
 :יחזקאל הרצלעו"ד 

 יש לך המלצה? 
 

 מירב בטט:
 נשים שפעלו למען הנגב. יש כאן שתי נשים בלבד.  כרגע לא, אך אני בטוחה שניתן למצוא 

 
 ארז בדש: 

וועדה עבדה קשה וכל מי שרצה יכל לעלות את  היגוי. הנוהל מאוד מסודר כולל הקמה של ועדת  היה פה  
 הצעתו. אנחנו לא מתכוונים לשנות כרגע.  

 
 מירב בטט:

 לא זוכרת שהדבר הזה עלה.  אות מועצה,יתמיד נוכחת במלאני 

 

  מאושר פה אחד.  החלטה:
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 : בדש ארז

 רחובות פנויים וניקח זאת בחשבון.  8לפני כן, יש עוד סבב  היה 
 

 מירב בטט:
עם הוועדה, אני כן חושבת שניתן לחשוב על נשים    מתווכחת רוב השמות הם שמות של גברים. אני לא  

 שמזוהות עם הנגב וכן יש מקום לחשוב על שמות של נשים שפעלו למען הנגב.  
 

 ארז בדש: 
 אני מקבל את מה שאת אומרת, איזו הצעה יש לך? 

 
 מירב בטט:

ולא   בדיקה  לעשות  מקום  שיש  חושבת  הזאת.אני  בוועדה  אלא  הבאה  לוועדה  מניחה    להעביר  אני 
שבתעשייה יש יותר גברים אך בטוחה שניתן למצוא גם נשים. יש לעשות חיפוש ושיהיו יותר שמות של  

 נשים. 
 

 ארז בדש: 
 יש שמות שתרצו להוריד ולשים במקומם שמות של נשים אחרות?   מה אתם מציעים?

 
 מוטי אברג'יל:

רחובות פנויים. אני לא חושב שיש לפסול את החלטת הועדה. ניתן בוועדת השמות הבאה    8ישנם עוד  
ונעלה אותם לדיון. אין מה לעכב כעת. ויש לאשר את מה   שמירב תציע שמות של נשים שתרמו לנגב 

 שהועדה אישרה. 
 

 הדרן עולמי:
לקחת  חושב שצריך  כן  אני  נקבעו קריטריונים לוועדה. לא נקבע כי צריך להיות שוויון בין גברים ונשים.  

 נוכל לדון בשמות נוספים של נשים.רחובות ובישיבה הבאה   8עוד  קיימים   זאת בחשבון.
 

 : בדש ארז
  , למעט אריאל שרון וכוכבה לוי  ,השמותכר והמייסדים שזה כללי, כמעט כל  סחוץ מהמקומות של נחל  

   קשורים לתעשייה ולנגב. אינםש
 

 מירב בטט:
יש לא מעט מקומות שמזכירים את שמו של אריאל שרון, אני לא כל כך מבינה מדוע בחרתם דווקא את  
השם שלו. כוכבה לוי זה מבורך כי אין מקומות שמנציחים את שמה. לא חסרים אנשים בתעשייה. קשה  

 שאין אף אישה שלא תרמה לתעשייה הישראלית. לא ברורה לי הבחירה באריאל שרון.  לי להאמין
 

 מוטי אברג'יל:
 .קיימת האנדרטה בקרבת מקוםדים, איש הנגב. "עיר הבה

 
 שמעון אלמליח: 

ולא   אני מציע לכנס שוב את ועדת השמות לוועדה הבאה. את מה שאושר עכשיו נאשר כי הוועדה עבדה
,  במסכים עם האמירה של מיר  ונחשוב על שמות של נשים לוועדה הבאה.וועדה  נכנס שוב  .  נתעלם ממנה

 אין ויכוח על כך.
 
 
 



 

 

 ארז בדש: 
 עדה לשיקול נוסף ואת שאר השמות נאשר.  ושים כרגע בצד לחשיבה נוספת נחזיר לו נאת אריאל שרון  

 
 מירב בטט:

מכיוון שאני    שהוחלט בוועדת שמות למרות שאני לא מצביעה בוועדהאני מתנגדת למה  כי    שיצויןחשוב  

 .  ZOOMמשתתפת ב 
 

 ארז בדש: 
 מבקש לאשר.

 

 
 
 
 
 
 

 פטור ממכרז גזים. .7

 
 ניר חסון:

יצאנו פעמיים להליך מכרזי. המכרז כשל פעמיים. ישנם שני שחקנים בשוק, מקסימה פעמיים לא ניגשו  
ה הוסיפו תנאי תשלום על  י בפעם השני  ,מהאומדן   400%  הגישו הצעה הגבוהה בלמכרז, גז טכנולוגיות  

על עליות  בפעם השנייה פרסמנו את המכרז עם מנגנון פיצוי  דעת עצמם ולא נצמדו להוראות המכרז.  
מחירים לא צפויות כמו שהתמודדנו איתם במהלך המכרז הקודם. ועדת המכרזים פסלה את המכרז.  

המציעים  שני לאור המצב בשוק הבקשה שלנו הוא להתקשר בפטור ממכרז בהצעות מחיר שנתמכר בין 
 . מקסימה וגז טכנולוגיות הפוטנציאלים

 
 שמעון אלמליח: 

 מהו היקף ההתקשרות הצפוי?
 

 ניר חסון:
 אלף ש"ח בשנה.  240היקף ההתקשרות הצפוי הוא 

 
 עו"ד אלדד אופק:

או שהוועדה   במכרז  יחידה  ואחרותכאשר מתקבלת הצעה  כאלה  ניתןהחליטה מסיבות  את    ,  לפסול 
למליאה  הועדה סבורה שאין תועלת בפרסום מכרז מחדש. הכלל הוא שמעלים את הבקשה  המכרז.  

אפשר להתיר    ,אם המסקנה היא שלא ניתן  האם יש תועלת בפרסום מכרז חדש.והמליאה צריכה לשקול  
  של הצעות מחיר. פורמט  ב שבהם נעשה זאת    ,שנתייםפרק זמן של  מכרז. נעשה זאת למהתקשרות בפטור  

הצעת מחיר ושני הספקים יתנו הצעת מחיר. הספק שיציע מחיר זול יותר יקבל  קשה לבכלומר, תצא  
 זוהי המהות של האישור. את העבודה. 

 
 ארז בדש: 

 מבקש לאשר.

 

 
 

 
 

 

  מאושר פה אחד.  החלטה:
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 מאושר פה אחד.  החלטה:
 

 

 

 



 

 

 שלמה טבח  –אישור עבודה נוספת של מבקר המועצה  .8
 

לעשות את    יש  75%מכיוון שמשרתו עלתה ל  לו כבר עבודה נוספת אך    האושרמדובר בהליך פורמאלי,  
 . שלמה עושה כאן עבודה טובה כמבקר. כל ההליך מחדש

 
 ארז בדש: 

 מבקש לאשר.

 

 
 

 

 
 
 

 שונות .9

 . שתשתתפו בכנסמאוד  נוחשוב ל שלחנו לכולם זימון הבאה שלנו זה כנס סיום שנה.  מועצהה
 

 
 . הננעל הישיבה

 15:42שעה: 
 
 

           
____________ _____        ________________ 
 הרצל יחזקאל, עו"ד          ארז בדש

 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה          
 

 
 

 עינב גבאי רשמה: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 : העתקים
 .משתתפים
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 מאושר פה אחד.  החלטה:
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


